
Sammanfattning Föräldramöte F12

● Sophia Croona och Per Åkerberg från styrelsen deltog och berättade om
styrelsens arbete och hur de arbetar med föreningsutveckling,
fotbollsutveckling och informerade om de olika stegen som kommer från
Svenska Fotbollsförbundet.

● När säsongen slutade var vi 19 tjejer i åldrarna 11-14 år (f-10, -11, -12, -13).
Roligt att laget växte under säsongen. Det är en kritisk ålder i tjejers
idrottsutövande där många slutar och inte tar upp någon ny idrott. Vi vill
behålla så många spelare vi kan så länge som möjligt.

● Säsongen 2025 kommer vi börja ställa lite högre krav på spelarna. Vårt fokus
kommer vara att det ska vara roligt och lustfyllt, men med viss ordning såklart.
De ska själva meddela en ledare om de inte kan komma på träning och varför.
Detta för att det ska bli lite jobbigt att inte gå på träning, bara för att en inte
riktigt vill. Vi behöver utvecklas som lag och då behöver laget vara på träning.

● Vi uppmuntrar såklart till fler idrotter, det skapar en mångsidig träning och
utvecklar den enskilda spelaren. Är det så att träningarna krockar så prata
med oss. Det är inte meningen att tjejerna ska behöva välja idrott, eller
tvingas välja bort.

● Start i mars med enklare fysträning och få ihop laget innan säsongen drar
igång.

● Det kommer finnas möjlighet för inomhusträning lördagar 9.30-10.30 i
Horredshallen. Träningarna är tillsammans med F11 med start 9/11.

● Vi avslutade med att vi behöver bli fler som har hand om laget. Emma och
Daniel kommer fortsätta som tränare men önskar fler tränare som kan dela på
ansvaret. Vi är tacksamma över engagemanget som väcktes bland
deltagande föräldrar och alla hade något att bidra med. Vi kan göra detta
tillsammans och vi välkomnar Hanna Jonsson som en del av tränarteamet i
IFK Öxnevalla. Vi känner också att det underlättar om vi får hjälp med det
administrativa arbetet såsom att boka domare, bjuda in motståndarlag till
match, körning, kiosk, tvätt etc. Då kan vi fokusera på träningar och match.
Anna P och Tina S har som förslag att föräldrarna själva fixar alla scheman.
De sammankallar till en träff i början av säsongen när alla matcher är lagda.



● Vi vill försöka få till lite omklädningsrumstid för tjejerna. Detta för att
sammansvetsa laget och ge dem lite tid att prata av sig innan träningen
börjar. Nästa säsong vill vi att alla byter om till träningskläder på Hedevallen.
Vi kommer att skapa en rutin kring telefoner, eftersom de kan skapa en
otrygghet i omklädningsrumssituationer. Inga krav på att duscha efter träning,
men uppmuntra gärna till det hemma. Såklart förstår vi att tiden på kvällen
kan ställa till det, därför startar vi med att bara ha lite tid i omklädningsrummet
före träning.

● För att underlätta all kommunikation rekommenderar vi att ni laddar ner appen
SUPERTEXT. Den är kopplad till laget.se och det är där vi gör alla våra
utskick.
Andra appar som kan vara bra är just laget.se och Min fotboll.

● Försök gärna ordna med samåkning till och från träningarna.

Jag tror att jag fått med det mesta, men allt som sägs kommer ju tyvärr inte
med på papper.

Tack för en rolig och givande säsong. Vi ser fram emot nästa!

//Daniel och Emma


